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Referat fra bestyrelsesmøde  afd. 7                                den 16. Februar 2012. 

 

Referat fra forrige møde : Godkendt. 

 

Meddelelser fra formanden :  

Takkekort fra Anker Eriksen, for opmærksomheden til hans 25 års Jubilæum. 

 

Klager. 

Tre lejere har inden for den sidste måned modtaget klagebrev fra Sundby-Hvorup 

Boligselskab, på grund af støj og høj musik fra lejemål. 

 

En lejer har modtaget klage på grund af værksteds lignende lyde fra lejemål. 

 

En lejer har modtaget brev over besøgende hunde der gøede, da lejer  ikke var 

hjemme. 

 

Antennebidrag. 

Alle beboere i afd. 7. har modtaget brev om at antennebidraget stiger med kr. 8.00 om 

måneden. 

 

Molokker. 

Prisen for etableringen af molokker blev kr. 785.557.00. 

 

Kredsmøde. 

Der afholdes kredsmøde for 4. kreds den 27. februar kl. 18.30. 

 

Videns udveksling afd. 3 og 7. 

Den. 19. Januar var bestyrelsen på besigtigelsestur til Afd. 3 for at se på opgangsdøre. 

Bestyrelsen valgte samme slags som afd. 3. 

Licitationen er sat i værk. 

Dørene skiftes hen over foråret/ sommeren. 

 

Vandure. 

Ved den kommende afmåling af vand/ varme, påføres koldvands måler. 

 

Nyt fra Og. 

Afd.12-helhedsplan 

Der har været afholdt første blokmøde den. 9.februar. 

Projekteringen er påbegyndt. 

 

Flyttestatistik fra 2011. 
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Afd. 7. 

Der har i det forgangne år været 75 fraflytninger, hvilket svarer til 13.0 %. 

Tab ved fraflytninger forløber sig til kr. 26.038,78 i år 2011. 

 

Sager til drøftelse og debat. 

Visioner for afd. 7. 

Vi lavede en brainstorm og følgende blev diskuteret. 

Internet –cafe. 

Fælleshuset/ selskabslokalet, kan det udnyttes til andre ting. 

Stort kreativitets- rum, muligt i kælderen Uttrupvej 8. 

Referater fra bestyrelsesmøder hænges op i vaskehuset, så beboere der ikke er på 

internet kan følge med i hvad der sker i afdelingen. 

Info – skærm i vaskehuset. 

Street-baner, med basket. Måske ved Oasen. 

Skate ramper. Ved Oasen. 

Loppedag, kom og køb/ bytte, samme dag som børnedagen. 

Kælkebakken udjævnes, så den bliver mere funktionel. 

 

Dorthe kontakter afd. 12, for at høre hvordan de startede Internet-cafe op. 

Kælkebakken bliver udjævnet i foråret.. 

Referater op i vaskehuset. Henny kontakter kontoret for at forhøre sig om proceduren 

for dette. 

Der blev også vedtaget at holde loppedag, sammen med børnedagen i August . 

 

Profilering af aktiviteter: 

Henning tager kontakt til Petanque medlem ang. sedler til opgangene når de starter op 

til foråret.   

 

De øvrige ideer, vil blive drøftet nærmere. 

 

Aktiviteter: 

Intet nyt. 

 

Evt. 

Bestyrelsesmødet fastsat til 13/3 ændres til 20/3. kl.18.00. 

 

 

Referent Henny. 


